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Hallo collega s

Komende donderdag zitten we om 13 00 via Webex bij elkaar om het over bijeenkomsten COVID 19 te hebben Hieronder een

concept agenda Laat vooral weten via deze mail wisseling als je daar aanvullingen op hebt

Zie ter informatie de bijlage voor aanvullingen van OCW op de lijst van achtergebleven sectoren
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Verzonden donderdag 9 juli 2020 15 56
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Onderwerp Stand van zaken adviesgroep bijeenkomsten COVID 19

Beste alien

Hierbij een laatste stand van zaken op een aantal dossiers die mogelijk relevant zijn voor ons alien Volgend

overleg donderdag 16 juli 13 00 uur uitnodiging voIgt

Horeca

Op maandag 6 juli is er ambtelijk overleg geweest met de horeca en MKB Zie hierbij de aantekeningen van het
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gesprek

Aantekeningen horeca overleg 6 juni 2020

• Aanwezige vertegenwoordigers van VWS KHN MKB WEM evenementen EZK en PSC 19

• Overleg verliep in constructive sfeer De uitnodiging om met elkaar in gesprek te blijven ook op bestuurlijk
niveau blijft gestand
• Het onderzoek naar de werkbaarheid van schermen is uitgedeeld Op korte termijn zullen de rapporten

worden gepubliceerd
• Het gevoelen bestaat dat er weinig gebruik gemaakt gaan worden van de kuchschermen buiten vanwege de

onzekerheid de kosten en de eisen die worden gesteld
• KHN en MKB zijn vooral benieuwd naar het onderzoek naar ventilatie i c combinatie met schermen binnen

en het druppelonderzoek literatuurstudie TNO

• KHH brengt de volgende punten wensen onder de aandacht

■ Van placering naar staan Is het mogelijk om staan mogelijk te maken en onder welke

voorwaarden zou dat mogelijk zijn Bijvoorbeeld met statafels met placering
■ Meer personen niet zijnde hetzelfde huishouden aan een tafel Zie als voorbeeld de ‘bubbel van

10 15 personen in Belgie en Duitsland
■ Bij de gasten lijkt er sprake te zijn van een afnemend draagvlak voor het naleven van de regels
Ook aandacht voor illegale feesten handhaving daar op en wat het uitstraalt richting horeca

ondernemers
■ Met betrekking tot het binnenseizoen vanaf 1 okt roept de horeca op dat er met de huidige

regels weinig plek is voor personen binnen Dit levert mogelijke andere openbare orde problemen

op
• KHN heeft een conceptprotocol clubs en nightlife opgesteld Deze hebben ze ook overhandigd aan een vijftal
Leden van de Tweede Kamer Zie bijlage voor het protocol Zijn er in de toekomst mogelijkheden voor een

18 tot 35 jaar avond of het nachtleven met mondkapje op Ook hier is veel interesse in onderzoek naar

ventilatie KHN geeft aan dat sommige clubs werken met onderdruk en enorme verversingscapaciteit waardoor

aerosolen en grote druppels nauwelijks kunnen verspreiden
• EZK geeft aan de komende periode de economische effecten van de verruiming van de maatregelen te

blijven monitoren Deze input kan gebruikt worden bij het opstellen van nieuwe maatregelen
• KHN en Evenementen geven aan dat het op het moment op sommige plekken weer beter gaat maar er

regionale verschillen zijn Vooral de bezetting voor in de grote steden met bijvoorbeeld een directe link naar

zakelijk gebruik en toeristen is laag
• Het niet mogen dansen en zingen levert voor de sector ook problemen op geeft de evenementensector aan

Denk aan bruiloften en popconcerten etc Het wel mogen dansen in dansscholen heeft effect op de sectoren

waar het niet mag Vraag om meer onderzoek naar gevaar van zingen

• Vraag is of de aanwijzing en de noodverordeningen nog worden aangepast klopt het dat de anderhalve

meter regel voor personen tot 18 jaar ook geen opgeld doet in de horeca Waarom is alleen iets gezegd over

1 5 meter van personen tot 18 jaar in het onderwijs openbare ruimte etc maar niet over hoe het inhaakt

op bijv de regels in de horeca Daarnaast wordt gevraagd of het voor intochten ook geldt 250 personen

placeren en reserveren reactie van jurist de uitzonderingen op de 1 5 norm die voor ons alien geldt
werken al wel door naar de regels voor organisatoren De verplichting voor de organisatie om te zorgen dat

aanwezigen te alien tijde 1 5m afstand houden geldt niet voor aanwezigen die niet verplicht zijn 1 5m

afstand te houden zoals personen tot 17 jaar personen in gezamenlijke huishouding etc Dus dit is al

geregeld in de noodverordeningen

Daarnaast heeft KHN de Staat gesommeerd Zie bijlage VWS is in de lead PSC 19 is betrokken Het ligt in de

verwachting dat er geprocedeerd gaat worden

Update Ballonvaart en Bruine Vloot

In de MR van 10 juli worden bovenstaande onderwerpen besproken Uitgangspunt is dat besluit van 24 6 niet wordt

gewijzigd Bezien wordt hoe deze sectoren hun activiteiten kunnen uitvoeren zonder aanpassing van het besluit

Ballonvaart wordt bijvoorbeeld gezien als luchtvaart I8iW is voor beide onderwerpen in de lead

Fieldlabs

Afgelopen periode heeft de Stuurgroep meerdere overleggen gevoerd In deze stuurgroep nemen EZK en PSC 19

als waarnemend lid deel Het startdocument is op een haar na gereed Idee is dat de eerste bouwstenen indien

mogelijk meegaan in de besluitvormingsronde voor September We hebben gemerkt dat er vragen leven over het

kader voor de pilots en proefopstellingen maar uiteraard vinden deze binnen de maatregelen van de overheid
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plaats

Kermissen

• Op vrijdag 3 juli heeft PSC 19 een ambtelijk gesprek met enkele vertegenwoordigers van de kermissector

Het gezelschap bestond uit een advocaat een kermisexploitant en vertegenwoordigers van de Kermisbond en

de BOVAK

• Directe reden van het gesprek was de weigering van een vergunning voor een kermis in Den Helder voor het

weekend van 4 5 juli 2020
• Bij de sector leeft het gevoel dat ondanks de versoepelingen van 1 juli de kermissen nog steeds niet worden

toegestaan waarbij het lokaal gezag zich beroeptop een gebrek aan politiecapaciteit De veiligheidsregio
zouden hierin een belangrijke afwijzende rol spelen Hoewel de aanwezigen aangeven datdit probleem zich

landelijk zou voordoen werden de pijlen vooral gericht op de VR Noord Holland Noord

• Navraag heeft geleerd dat de afwijzing heeft gelegen aan het zeer laat indienen van het plan i e 1 of 2 juli
en het plan onvoldoende inzicht gaf in handhaving van de sector zelf

• De aanwezigen is nogmaals meegegeven dat het van belang is om de handhaving door de sector zelf op te

nemen in de plannen voor de vergunningsaanvraag Ook is aangegeven dat het tijdig indienen van plannen

noodzakelijk is voor lokale gezagen om een gedegen afweging te kunnen Vergunningsaanvragen kosten tijd
• Aangegeven is dat het altijd een afweging van het lokaal bevoegd gezag betreftom een vergunning te

verlenen Uiteraard is PSC 19 bereid om met VNG in gesprek te gaan mocht het probleem een landelijk dan

wel regionaal karakter krijgen

Op donderdag 9 juli is er een bestuurlijk overleg met EZK en de kermissector

Inteqrale COVID 19 evenementen werkwijze

^peeft de vastgestelde werkwijze rondgemaild10 2e

Achtergebleven sectoren

In de bijlagen treffen jullie de inventarisatie van de achtergebleven sectoren aan Deze inventarisatie is bedoeld om

overzicht te hebben Vul het aan als er wijzigingen zijn of als er sectoren buiten het zicht dreigen te raken
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